
Провідний агроном з виробництва Уманського тепличного комбінату 

 

Закінчила в 2000 році Уманську державну аграрну академію. На 

тепличний комбінат працювати прийшла в 2001 році. З 2010 року працюю на 

посаді провідного агронома з виробництва. 

У народі кажуть, що час «рікою пливе». Дійсно, час не зупиняється, роки 

минають і віддаляють кожного з нас від Alma-mater. Але час не може забрати 

спогади, що нагадують про найкращий період у житті – навчання в 

Уманському національному університеті садівництва. Згадую з щемом в серці 

куратора – нині покійну Обіход Ларису Степанівну, яка на той час займала 

посаду декана факультету. Намагаюся підтримувати зв’язок із 

однокурсниками, за можливості зустрічаємось, ділимось спогадами, 

життєвими історіями. То був один з найкращих періодів життя. 

 

 


